

(d) De M. Jos. Blais, à l'effet d'ouvrir un clos de bois et de charbon, et de faire le commerce de foin et de grains au No 23 de la rue Chambly, quartier Hochelaga.

Sur rapport favorable de l'inspecteur des Edifices et aucune objection n'étant soulevée, il est

Résolu: D'accéder à cette demande et de présenter au Conseil un rapport en conséquence.

5.—A la demande de M. le président, il est

Résolu: De placer quatorze (14) avertisseurs dans les écoles suivantes, lesdites écoles étant sous le contrôle des commissaires des écoles protestantes, à condition, cependant, que les dépenses à encourir de ce chef soient soldées par les commissaires des écoles protestantes:

Ecole Aberdeen, (515 rue St-Denis). Sur les rues St-Denis, Ernest et Albina.

Ecole de la rue Anne, (171 rue Anne). Près de l'angle de la rue Ottawa.

Ecole du Baron de Hirsch, (250 rue Bleury). Près de l'angle de la rue Concorde.

Ecole de la rue Berri, (1227 rue Berri). Sur les rues Berri, Bienville et Pontiac.

Ecole de la rue Berthelet, (37 rue Berthelet). Près du coin de la rue des Conseillers.

Ecole Dufferin, (94 rue St-Urbain). A mi-chemin entre les rues Dorchester et Lagauchetière.

Ecole Lansdowne, (rue Ste-Catherine Est). Vis-à-vis du No 1040 de la rue Ste-Catherine Est, près du coin de la rue Dorion.

Ecole Lorne, (215 rue Coleraine). A mi-chemin entre le chemin Hibernia et la rue Charlevoix.

Ecole Mont-Royal, (803 rue St-Urbain). A quelques portes plus bas que la rue Rachel, en face de la rue Mitcheson, 128 rue Mitcheson.

Ecole Riverside, (52 rue Favard). Sur les rues Favard, Madeleine et Bourgeois.

Ecole Royal Arthur, (63 rue Workman). Cette propriété occupe le coin de la rue Canning.

Ecole Victoria, (42 St-Luc). Près du coin de la rue St-Mathieu.

High School, (rue Peel). Coin de la Place Burnside.

Commercial and Technical High School, (53 rue Sherbrooke Ouest). A une porte du coin de la rue St-Urbain.

6.—La question des appareils de sauvetage est alors soumise.

Sur proposition de M. l'échevin Laviolette, il est

Résolu: De prier l'inspecteur des Edifices de donner avis à toutes les écoles de la Ville de Montréal que les règlements de la Ville seront rigoureusement mis en force.

7.—Soumise et lue une lettre de l'inspecteur des Edifices, au sujet de M. P.-A.-A. Dufresne, qui demande la permission d'ériger un bâtiment à un étage devant servir de bureau pour un clos de bois sur la rue Ontario, près de la rue Valois, quartier Hochelaga.

Renvoyée aux avocats de la Ville avec prière de donner leur opinion et de préparer un rapport pour la prochaine assemblée.

Ajournement.

Z.-S. MELOCHE,
Secrétaire.

COMMISSION DE L'INCINERATION

Compte rendu de l'assemblée du 8 mars

Sont présent: MM. les échevins Major, président, Leclaire, David, Mercier et Roy.

1.—Soumise et lue une lettre de M. O.-H. Lesage, au sujet d'une réclamation faite par la Cité relativement au contrat intervenu entre ledit M. Lesage et la Ville pour l'enlèvement des charognes.

Résolu: De référer ladite lettre à la Commission des Finances.

2.—M. l'échevin Roy

Propose: Que la résolution, en date du 1er mars, approuvant les cahiers des charges (1o) pour l'enlèvement des matières fécales, et (2o) pour l'enlèvement des charognes, soit abrogée.

Adoptée.

3.—M. l'échevin Leclaire

Propose: Que les cahiers des charges, tels que modifiés,

(d) From Mr. Jos. Blais, for permission to establish a wood and coal yard, and hay and grain business, at No. 23 Chambly street, Hochelaga ward.

The Building inspector reporting favorably thereon, and there being no opposition, it was

Resolved: That the permission sought for be granted and a report made to Council accordingly.

5.—At the request of the chairman, it was

Resolved: That fourteen (14) fire alarm boxes be placed in the following schools, said schools being under the control of the Protestant School Commissioners, conditionally, however, that the expenses incurred thereby be paid by the Protestant School Commissioners:

Aberdeen school, (515 St. Denis St.). On St. Denis, Ernest and Albina streets.

Ann street, (171 Ann St.). Near but not on the corner of Ottawa.

Baron de Hirsch school, (250 Bleury St.). Near but not on the corner of Concord St.

Berri St. school, (1227 Berri St.). On Berri, Bienville and Pontiac streets.

Berthelet St. school, (37 Berthelet St.). Near but not on the corner of City Councillors.

Dufferin school, (94 St. Urbain St.). Half way between Dorchester and Lagauchetière streets.

Lansdowne school, (St. Catherine St. East). Opposite 1040 St. Catherine St. East; near but not on the corner of Dorion.

Lorne school, (215 Coleraine St.). Half way between Hibernia Road and Charlevoix St.

Mount Royal school, (803 St. Urbain St.). A few doors below Rachel St., faces on Mitcheson St., 128 Mitcheson St.

Riverside school, (52 Favard St.). On Favard, Magdalene and Bourgeois streets.

Royal Arthur school, (63 Workman So.). Property occupies corner of Canning St.

Victoria school, (42 St. Luke St.). Near corner of St. Matthew.

High school, (Peel St.). Corner Burnside Place.

Commercial and Technical High School, (53 Sherbrooke St. West). One door from corner of St. Urbain St.

6.—The question of fire escapes was then taken up. After some discussion on motion of Ald. Laviolette it was

Resolved: That the Building inspector be requested to send notices to all schools in the City of Montreal, and that the by-laws of the City be rigorously enforced.

7.—Submitted and read a letter from the Building inspector re Mr. P. A. A. Dufresne, asking permission to erect a building, one story in height, to be used as an office for a lumber yard, Ontario street, near Valois street, Hochelaga ward.

Referred to the City Attorneys for an opinion thereon, and that a report to be made for next meeting.

Adjourned.

Z. S. MELOCHE,
Secretary.

INCINERATION COMMITTEE

Report of meeting held the 8th of March.

Present: Ald. Major, chairman, Leclaire, David, Mercier and Roy.

1.—Submitted and read a letter from Mr. O. H. Lesage, anent a claim made by the City in connection with a contract passed between the City and said Mr. Lesage, for the removal of carrion.

Resolved: That said letter be referred to the Finance Committee.

2.—Moved by Ald. Roy

That the resolution dated the 1st of March, approving of the specifications (1o) for the removal of excrements, (2o) for the removal of carrion, be repealed.

Carried.

3.—Ald. Leclaire

Moved: That the specifications as modified (1o) for the